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Oppfølging av verbalvedtak - Økonomisk støtte til drift og vedlikehold av 
idrettsorganisasjonseide anlegg 
 
 
Hovedutvalg for kultur har behandlet saken i møte 17.02.2022 sak 9/22 
 
Møtebehandling 
 
Saken ble behandlet med 10 medlemmer til stede. 
 
Kommunedirektørs forslag til vedtak: 
 

1. Faktormodellen for drift og vedlikeholdstilskudd til idrettsorganisasjonseide anlegg 
vedtas som vist i saksutredningens pkt. 3.1 og 3.2. 

2. Tilskuddsordningen gjøres søknadsbasert. 

Anne-Marie Lervik (Arbeiderpartiet) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av Ap og 
Senterpartiet. 

1. Søknadsbasert faktormodell for drifts- og vedlikeholdsmidler til idrettsorganiserte anlegg 
innføres i år for de som tidligere har vært omfattet av støtteordningen. 

2. En tar sikte på at denne tilskuddsordningen gjøres gjeldende for alle idrettsorganiserte anlegg 
i kommunen fra neste år. 

 
Votering 
Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Forslaget fra Ap og Sp ble vedtatt med 6 stemmer (Ap, Sp, Frp) 
 
Hovedutvalg for kulturs innstilling  

1. Faktormodellen for drift og vedlikeholdstilskudd til idrettsorganisasjonseide anlegg 
vedtas som vist i saksutredningens pkt. 3.1 og 3.2. 

2. Tilskuddsordningen gjøres søknadsbasert. 
3. Søknadsbasert faktormodell for drifts- og vedlikeholdsmidler til idrettsorganiserte anlegg 

innføres i år for de som tidligere har vært omfattet av støtteordningen. 
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Hovedutvalg for kultur har behandlet saken i møte 17.02.2022 sak 9/22 

Møtebehandling 

Saken ble behandlet med 10 medlemmer til stede. 

Kommunedirektørs forslag til vedtak: 

1. Faktormodellen for drift og vedlikeholdstilskudd til idrettsorganisasjonseide anlegg 
vedtas som vist i saksutredningens pkt. 3.1 og 3.2. 

2. Tilskuddsordningen gjøres søknadsbasert. 

Anne-Marie Lervik (Arbeiderpartiet) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av Ap og 
Senterpartiet. 

1. Søknadsbasert faktormode/I for drifts- og vedlikeholdsmidler til idrettsorganiserte anlegg 
innføres i år for de som tidligere har vært omfattet av støtteordningen. 

2. En tar sikte på at denne tilskuddsordningen gjøres gjeldende for alle idrettsorganiserte anlegg 
i kommunen fra neste år. 

Votering 
Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Forslaget fra Ap og Sp ble vedtatt med 6 stemmer (Ap, Sp, Frp) 

Hovedutvalg for kulturs innstilling 
1. Faktormodellen for drift og vedlikeholdstilskudd til idrettsorganisasjonseide anlegg 

vedtas som vist i saksutredningens pkt. 3.1 og 3.2. 
2. Tilskuddsordningen gjøres søknadsbasert. 
3. Søknadsbasert faktormodell for drifts- og vedlikeholdsmidler til idrettsorganiserte anlegg 

innføres i år for de som tidligere har vært omfattet av støtteordningen. 
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4. En tar sikte på at denne tilskuddsordningen gjøres gjeldende for alle idrettsorganiserte 
anlegg i kommunen fra neste år. 
 

 

4. En tar sikte på at denne tilskuddsordningen gjøres gjeldende for alle idrettsorganiserte 
anlegg i kommunen fra neste år. 
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